
Referat fra FAU-møte 13. mars 2023  

  

    Navn    Rolle    Fravær  

Rektor    Vibeke Sola    Rektor      

SFO    Hilde Berge Reve     Kommunalt FAU    

1   Anna Gausland Tjelta   Referent   

2   Caroline Zachariassen    Arrangementskontakt    

3    Marie Tjosevik   Kasserer      

4.   Anne-Margrethe Værnes    Partnerskapet    

5.    Jan Helge Braut   Nestleder    

6.    Hanne Thu-Kure    Leder     

7.   Olaug Søyland Andersen       

 

Agenda 

1. Forespørsel fra Tu skulekorps 

2.  Utdeling av kakao onsdag 22. Mars 

3.  Framvisning på skolen (Elevforestillinger) 

4. Orientering fra rektor 

5. Eventueltsak SFO-film 

6. Eventueltsak SFO på Hichscore Arcade 

7. Evaluering foreldreforedrag med politikontakt i Klepp 

 

 

 

1. Forespørsel fra korpset om økonomisk støtte også i år 

I fjor fikk Tu skulekorps 10 000 kr i støtte.  

Saken utsettes til skolestart. FAU ønsker å få en oversikt over egen økonomi før det gis penger til 

korpset.  

  

2. Planlegging av utdeling av kakao onsdag 22.mars  

Tre voksne trengs for å dele ut til de minste. To til de større klassene.  

  

Spør foreldrekontakter hvis vi mangler voksne til utdeling. Utdelere møtes kl. 7.30. 

6 l per trinn – 5 l vanlig og 1 l laktosefri. 



Levering senest 7.45. Tidligere kan leveres på morgen-SFO (egen inngang).  

FAU-repr. spør foreldre på hvert trinn om å levere kakao.  

  

3. Framvisning på skolen (elevforestillinger) 

• Noen foreldre ønsker lik praksis på om framvisning er på dagtid eller kveldstid.  

Skolen ikke pålegge lærerne å ha dette på kveldstid.  

Varsle tidlig om elevforestillinger som er på dagtid og samtidig tydelig informasjon om at dette er en 

forestilling for medelever, og ikke for foreldre.  

Sette max-antall på voksne per elev.  

De fleste elevene har bokstavfest på 1. trinn og avslutning på 7. trinn, dette er utenom skoletiden. 

  

4. Nedskjæringer på antall stillinger ved skolen pga lavere elevtall. Ingen overtallighet, men 

vikariat som ikke blir forlenget.  

Kan bli aktuelt med utlysninger.  

  

Skolen skal ha temauke om bærekraftig utvikling i uken før påske. 

Elevrådet har fått komme med innspill 

Tverrfaglig tema i læreplanen.  

  

Driftstyremøte – Kvalitetsmelding.  

Alle tall fra skolene mm.  

  

En aktivitetsplan er opprettet etter sist møte 

  

Alle foreldre trenger å inkluderes i foreldrefellesskapet. Viktig at foreldre støtter opp om 

vennegrupper. Invitere alle og komme selv når man blir invitert. 

  

5. SFO-sak film 

Innspill fra foreldre om at det er satt opp film hver fredag i mars. 

Tu-SFO har ingen skjerm i løpet av uka utenom tilbudet på fredagene. Kommer til å forsette med 

denne muligheten for film for elevene på SFO på fredagene.  

  

6. SFO-sak om besøk på Highscore Arcade  



Innspill fra foreldre om at lite ønskelig at elevene dro på Hichscore Arcade rett etter at disse hadde 

åpnet lokalene sine på M44. Foreldre mente dette kunne sees på som bevisst markedsføring rettet 

mot elevene i SFO. Alle SFO på Bryne/Tu hadde fått invitasjon til å komme.  

Skolen kommer ikke til å takke ja til lignende tilbud fra eventuelle andre tilsvarende aktører i 

fremtiden.  

  

7. Foredrag politikontakt i Klepp 

Bra, ønsket mer spisset mot barnetrinnet og mer om sosiale medier.  

Elevrådet gjorde en god jobb med kakesalg.  

Bra oppmøte.  

Gjerne fortalt enda mer om saker fra Tu-krinsen.  

Kan gjerne ha politiet igjen som foredragsholdere.  

  

Neste møte blir 8. mai. 

 


